
El Consell de la Garrotxa, disposat a dialogar sobre la planta

de Sant Jaume

El president de l'ens comarcal, Joan Espona, es reunir� amb l'alcalde per

parlar de la pol�mica ubicaci� i diu que Òno hi ha res innegociableÓ

Joan Espona, al centre de la imatge. A la seva dreta,

el gerent, Sergi Mar t鱈, i a l'esquerra, el conseller

Santi Reixach i el director del Sigma, Francesc

Canalias, ahir al mat鱈. Foto: R. E.

El president del Consell Comarcal de la Garrotxa, instituci�

promotora de la planta de tractament de deixalles que est� previst

fer a can Coma de Baix, a Sant Jaume de Llierca, es reunir�

properament amb l'alcalde d'aquest municipi, Jordi Cargol (CiU), per

tractar de la ubicaci� de les instalálacions. ÒEn aquest m�n no hi ha

res innegociableÓ, va dir ahir el president del Consell, Joan Espona

(CiU). �s una af irmaci� que es pot interpretar com que s'obre la

possibilitat que el complex es construeixi al pol�gon industrial, que

seria l'alternativa m�s factible. Tamb� va assenyalar, per�: ÒNo ens

mourem de la nostra l�niaÓ, que �s anar cobrint el full de ruta

establer t. En aquest sentit, en el pr�xim ple del Consell es ratif icar�

el conveni pel qual la Generalitat destinar� 14 milions a la

construcci� de la planta. Espona considera que aquest conveni �s la demostraci� que la Generalitat avala el

projecte.

Respecte a la trobada anunciada per al dia 13 al Parlament entre les par ts implicades, Espona va desmentir que

el Consell hi assisteixi per debatre. ÒHi anirem a informar i prouÓ, va assegurar.

L'Ajuntament (govern i oposici�) vol evitar que s'executi el pla especial urban�stic previ a la construcci� de la

planta a can Coma de Baix, i mant� en contra del pla un recurs al tribunal contenci�s administratiu. Per la seva

banda, l'associaci� de ve�ns de Sant Jaume contraris a la planta reclama que la planta no es faci, ni en aquest

municipi ni en cap altre lloc de la Garrotxa, perqu� no la veuen necess�ria. Aix� �ltim ho va desmentir ahir el

director del Consorci de Medi Ambient de la Garrotxa (Sigma), Francesc Canalias, segons el qual ha quedat

demostrat t�cnicament que les deixalles generades a la Garrotxa i el Pla de l'Estany (les dues comarques que

farien servir la planta de Sant Jaume) no podrien ser absorbides per les instalálacions d'Osona i l'Alt Empord�.

Contra rellotge

Tant Espona com Canalias van remarcar la urg�ncia de posar en funcionament la planta com m�s aviat millor,

at�s que a par tir de l'any que ve la UE penalitzar� el preu de les deixalles entrades als abocadors sense ser

tractades pr�viament.
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